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Vragen van het lid Jansen (SP) aan
de staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het bericht dat Arriva
in Groningen de afgesproken
loonsverhoging voor buschauffeurs
weer ter discussie stelt. (Ingezonden
14 augustus 2008)

1
Wat is uw mening over het bericht
dat Arriva in Groningen de, na lange
en harde acties in het CAO-akkoord
afgesproken loonsverhoging voor
buschauffeurs weer ter discussie
stelt?1

2
Deelt u de mening dat het inleveren
van ADV-dagen tot een verhoging
van de arbeidsproductiviteit leidt?
Zo ja, kunt u dit toelichten? Zo neen,
bent u bereid Arriva op deze
bewering aan te spreken?

3
Bent u bereid – wanneer Arriva voet
bij stuk houdt – Arriva niet te laten
delen in de eenmalige financiële
bijdrage van het Rijk die onlangs
werd vrijgemaakt om bij te dragen
aan de oplossing van het
CAO-conflict en andere problemen in
het busvervoer? Zo neen, waarom
niet?

1 http://www.nu.nl/news/1697088/30/Arriva_
wil_dat_buschauffeurs_productiever_
worden.html
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